
PROTOKÓŁ Nr XXVII/2017

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO

z dnia 29 marca 2017 r.

Sesja  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  odbyła  się  w  sali  numer  19  Urzędu  Miasta  przy 

ul. Wolności 18 w Wąbrzeźnie i trwała od godz. 12.30 do godz. 14.45.

Ad 1

Otwarcia  XXVII  sesji  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  dokonał  jej  przewodniczący  pan 

Radosław  Kędzia.  Powitał  zgromadzonych:  Radnych  Rady  Miasta  (załącznik  nr  1), 

Burmistrza  Wąbrzeźna  pana  Leszka  Kawskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Wąbrzeźna  pana 

Wojciecha Berezę, gości (załącznik nr 2) – ,prezesów spółek miejskich, dyrektorów miejskich 

placówek oświatowych, dyrektora MOPS, dyrektora WDK, dyrektora WCPTiIS kierownika 

MiPBP, pracowników Urzędu Miasta,  panią Mariolę Frankowską Skarbnika Miasta,  panią 

Dorotę Stempską Sekretarz Miasta, panią Joannę Rzepińską Radcę Prawnego Urzędu Miasta 

oraz  Komendanta  Powiatowego  Policji  pana  Mirosława  Joppka,  Komendanta  Straży 

Miejskiej  pana Krzysztofa Grzybka,  a także panią Karolinę Karską pełniącą rolę  eksperta 

doradzającego w procesie  opracowania Programu Rewitalizacji  Miasta  Wąbrzeźno na lata 

2016-2023.  Powitał  także  mieszkańców  miasta,  oglądających  obrady  za  pośrednictwem 

telewizji kablowej.

Ad 2

Prowadzący obrady pan Radosław Kędzia na podstawie  listy obecności,  stwierdził 

quorum. W posiedzeniu nie uczestniczyli: radny pan Józef Krawczyk oraz radny pan Edward 

Wierak, których nieobecność została usprawiedliwiona.
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Ad 3

Pan Radosław Kędzia poinformował, że z protokołem z XXVI sesji Rady Miasta radni 

się zapoznali. Wobec nie wniesienia uwag i zastrzeżeń Przewodniczący Rady stwierdził, iż 

został przyjęty bez uwag w brzmieniu, w jakim został sporządzony.

Ad 4

Przewodniczący Rady odczytał propozycję porządku obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Stwierdzenia quorum.
3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miasta.
4. Przedstawienie porządku obrad.
5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje.
7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2016.    
8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Miasto Wąbrzeźno 

z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2016.
9. Podjęcie uchwał w sprawach :

a) udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na dofinansowanie projektu „Nasz mały Świat”,
b) udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na dofinansowanie „Wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego w Wąbrzeźnie”,
c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Wąbrzeźna,
d) przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2017 roku,
e) przyjęcia Programu Rewitalizacji Miasta Wąbrzeźno na lata 2016-2023,
f) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli  szkół  i  przedszkoli  prowadzonych przez  Gminę Miasto  Wąbrzeźno 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania,
g) dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju 

szkolnego wprowadzonego ustawą-Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 

2017 r. do 31 sierpnia 2019 r.,
h) ustalenia  kryteriów drugiego  etapu rekrutacji,  liczby punktów za  każde  z  tych 

kryteriów  oraz  dokumentów  niezbędnych  do  ich  określenia  w  postępowaniu 
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rekrutacyjnym  do  publicznych  przedszkoli,  oddziałów  przedszkolnych  i  klas 

pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Wąbrzeźno.
10. Przyjęcie  sprawozdania  za  2016  rok  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej    w Wąbrzeźnie.
11. Przyjęcie sprawozdania rzeczowo-finansowego za 2016 rok z wykonania przez gminę 

zadań z zakresu wsparcia rodziny i systemu pieczy zastępczej.
12. Odpowiedzi na interpelacje.
13. Zapytania i wolne wnioski.
14. Zamknięcie XXVII sesji Rady Miasta.

   Następnie  pan  Radosław  Kędzia  zapytał  czy  chciałby  ktoś  wnieść  zmiany  do 

przedstawionego porządku obrad XXVII sesji Rady Miasta.

   Pan Leszek Kawski ( Burmistrz Wąbrzeźna ) zaproponował wniesienie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2017 rok. Dodał, że 

powyższy projekt dotyczy wniesienia do budżetu miasta środków pochodzących ze sprzedaży 

gruntów komunalnych zlokalizowanych w pobliży firmy Polskie Składy Budowlane. Grunty 

komunalne zostały sprzedane w drodze przetargu inwestorowi, który zamierza wybudować na 

powyższym  terenie  zakład  produkcyjny.  Następnie  pan  Leszek  Kawski  przekazał,  że 

w  związku  z  brakiem  na  dzień  dzisiejszy  ostatecznych  decyzji  Wojewody  Kujawsko-

Pomorskiego  dotyczących  rozstrzygnięcia  podziału  środków  w  ramach  Narodowego 

Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  tzw.  „Schetynówek”  należy  kwotę  ze  sprzedaży 

gruntów  komunalnych  wnieść  do  budżetu  miasta  jako  zabezpieczenie  inwestycji 

w przedmiocie budowy wraz z odwodnieniem ulic : 750 lecia oraz Wiśniowej. Zaznaczył, że 

po  uzyskaniu  decyzji  Wojewody  Kujawsko-Pomorskie  w  przedmiocie  dofinansowania 

w ramach programu tzw. „Schetynówek” na budowę ulic : 750 lecia i Wiśniowej otrzymane 

środki finansowe zostaną wprowadzone ponownie do budżetu miasta.

Zaproponowana przez Burmistrza Wąbrzeźna zmiana porządku obrad XXVII sesji 

Rady Miasta została przyjęte jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad :

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Stwierdzenia quorum.
3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miasta.
4. Przedstawienie porządku obrad.
5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje.
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7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2016.    
8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Miasto Wąbrzeźno 

z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2016.
9. Podjęcie uchwał w sprawach :

a) udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na dofinansowanie projektu „Nasz mały Świat”,
b) udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na dofinansowanie „Wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego w Wąbrzeźnie”,
c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2017 rok,
d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Wąbrzeźna,
e) przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2017 roku,
f) przyjęcia Programu Rewitalizacji Miasta Wąbrzeźno na lata 2016-2023,
g) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli  szkół  i  przedszkoli  prowadzonych przez  Gminę Miasto  Wąbrzeźno 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania,
h) dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju 

szkolnego wprowadzonego ustawą-Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 

2017 r. do 31 sierpnia 2019 r.,
i) ustalenia  kryteriów drugiego  etapu rekrutacji,  liczby punktów za  każde  z  tych 

kryteriów  oraz  dokumentów  niezbędnych  do  ich  określenia  w  postępowaniu 

rekrutacyjnym  do  publicznych  przedszkoli,  oddziałów  przedszkolnych  i  klas 

pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Wąbrzeźno.
10. Przyjęcie  sprawozdania  za  2016  rok  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej    w Wąbrzeźnie.
11. Przyjęcie sprawozdania rzeczowo-finansowego za 2016 rok z wykonania przez gminę 

zadań z zakresu wsparcia rodziny i systemu pieczy zastępczej.
12. Odpowiedzi na interpelacje.
13. Zapytania i wolne wnioski.
14. Zamknięcie XXVII sesji Rady Miasta.

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 5
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    Pan Leszek Kawski zapoznał z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za okres od 20  

lutego 2017 roku do 27 marca 2017 roku – załącznik nr 3.

   Pan Leszek Kawski przekazał, że w dniach 21-22 uczestniczył w Zgromadzeniu ogólnym 

Związku Miast Polskich, które odbyło się w Serocku. Poinformował, że podczas spotkania 

poruszona  została  kwestia  przyszłości  samorządu  terytorialnego  w  Polsce.  Uczestnicy 

zgromadzenia wrażali swoją obawę o dalsze losy samorządności oraz demokracji w kraju. 

Zwrócono uwagę, że w ostatnim czasie władze państwowe pozbawiają samorząd terytorialny 

możliwości  decydowania  w  określonych  sprawach  przypisując  powyższe  uprawnienie 

władzom centralnym. Dotyczy to między innymi wyłączenia z samorządu wojewódzkiego 

Ośrodków  Doradztwa  Rolniczego,  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska 

i Gospodarki Wodnej, decyzji w kwestiach melioracji. Wyłączona z samorządu powiatowego 

Powiatowych  Inspektorów  Nadzoru  Budowlanego,  Powiatowe  Stacje  Sanitarno-

Epidemiologiczne.  Ponadto  władze  rządowe  planują  w  ramach  centralizacji  wyłączyć  ze 

struktur samorządu powiatowego Powiatowe Biura Pracy.

   Pan Leszek Kawski oznajmił, że przedstawicieli korporacji samorządowych tj. Związku 

Miast  Polskich,  Związku  Metropolii,  Związku  Miasteczek,  Związku  Gmin  Wiejskich 

wyrażają  ogromne  obawy  dotyczące  dalszego  funkcjonowania  samorządu  terytorialnego 

w Polsce.  Dodał,  że  przedstawiciele  korporacji  samorządowych  wyszli  z  propozycja  aby 

wszystkie  organy  samorządu  terytorialnego  jednocześnie  w  określonym  dniu  i  tej  samej 

godzinie podjęli stanowiska i apele w zakresie obrony demokracji i samorządu w Polsce.  

Ad 6

     Pani Eleonora Orczykowska ( radna Rady Miasta ) złożyła następującą interpelację :

1. „Mieszkańcy osiedla Matejki zwracają się z prośbą do Pana Burmistrza o zainstalowanie 

lampy oświetleniowej  w miejscu  u  szczytu  bloku Sienkiewicza  5  i  Niedziałkowskiego 3. 

Odcinek wskazany przez mieszkańców w związku z brakiem oświetlenia jest niebezpiecznym 

miejscem szczególnie dla osób starszych”.

2.  „Mieszkańcy  miasta  zwracają  się  z  prośbą  do  Burmistrza  Wąbrzeźna  o  możliwość 

wysypania żwiru na gruncie komunalnym położonym za siedzibą BGŻ przy ul. 1 Maja. Po 

opadach deszczu na powyższym gruncie powstaje dużo rozlewisko oraz błoto”.

    Pan Radosław Kędzia złożył następującą interpelację :
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1.  „Mieszkańcy  zamieszkujący  w  pobliżu  ulicy  Akacjowej  zwracają  się  z  prośba  do 

Burmistrza  Wąbrzeźna  o  możliwość  wyremontowania  wiaty  autobusowej  przy 

ul. Kętrzyńskiego, z której korzystają dzieci dojeżdżający do szkoły”. 

2. „Mieszkańcy ulicy Topolowej zwracają się z prośbą do Burmistrza Wąbrzeźna o podjęcie 

działań mających na celu ograniczenie prędkości dla poruszających się wyżej wymienioną 

ulicą  pojazdów.  Obecnie  kierujący  pojazdami  poruszają  się  z  dużą  prędkością  stwarzając 

zagrożenie w ruchu pieszym”.

Ad 7

   Przewodniczący  Rady  pan  Radosław  Kędzia  przekazał,  że  wszyscy  radni  otrzymali 

sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na rok 2016. Dodał, że mieli możliwość zapoznać się ze 

sprawozdaniem  przygotowanym  przez  panią  Dorotę  Gumułę  Dyrektor  Wąbrzeskiego 

Centrum Profilaktyki Terapii i Integracji Społecznej. Następnie pan Radosław Kędzia zapytał 

czy radni  maja pytania lub uwagi  do powyższego sprawozdania.  Wobec braku pytań pan 

Radosław  Kędzia  oznajmił,  że  uznaje  iż  radni  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  sprawozdanie 

z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na rok 2016 przyjęli.

Ad 8

   Przewodniczący  Rady  pan  Radosław  Kędzia  przekazał,  że  wszyscy  radni  otrzymali 

sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Miasto Wąbrzeźno z Organizacjami 

Pozarządowymi za rok 2016 (załącznik nr 4). Następnie pan Radosław Kędzia zapytał czy 

radni  mają  pytania  lub  uwagi  do  powyższego  sprawozdania.  Wobec  braku  pytań 

przewodniczący  oznajmił,  że  uznaje  iż  radni  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  sprawozdanie  z 

realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na rok 2016 przyjęli.

Ad 9a
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    Przewodniczący Rady pan Radosław Kędzie poinformował, że wszystkie projekty uchwał 

wniesione  na  dzisiejszą  sesję  zostały  omówione  i  zaopiniowane  podczas  wspólnego 

posiedzenia wszystkich komisji Rady Miasta w dniu 27 marca br.

Przewodniczący Rady oznajmił, że raz w roku Gmina Miasto Wąbrzeźno udziela wsparcia 

w  formie  dotacji  celowej  Powiatowi  Wąbrzeskiemu  na  realizację  projektu  „Nasz  Mały 

Świat”.  Dodał,  że  w  ramach  projektu  „Nasz  Mały  Świat”  realizowane  są  potrzeby osób 

niepełnosprawnych. Dofinansowanie wynosi 2.000,00 zł.

Uchwała Nr XXVII/145/17 w sprawie udzielania Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie projektu „Nasz Mały Świat” 

została przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”. - załącznik nr 5

Ad 9b

    Przewodniczący Rady pan Radosław Kędzia  przekazał,  że  Gmina Miasto Wąbrzeźno 

udziela raz w roku Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

w wysokości 7.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności „Wypożyczalni 

sprzętu  rehabilitacyjnego  w  Wąbrzeźnie”.  Dodał,  że  wypożyczalnia  służy  osobom 

niepełnosprawnym z terenu miasta oraz całego Powiatu Wąbrzeskiego.

Uchwała Nr XXVII/146/17 w sprawie udzielania Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie działalności „Wypożyczalni 

sprzętu rehabilitacyjnego w Wąbrzeźnie” została przyjęta jednogłośnie przy 13 glosach 

„za”. – załącznik nr 6

Ad 9c

    Przewodniczący  Rady  pan  Radosław  Kędzia  oznajmił,  że  Burmistrz  Wąbrzeźna 

wprowadzając do porządku obrad projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu 

miasta na 2017 rok omówił i wyjaśnił istotę wprowadzonych zmian. 

   Pani Mariola Frankowska Skarbnik Miasta oznajmiła, że do omawianego projektu uchwały 

należy wprowadzić zmiany. Należy dokonać zmiany w §1  pkt 4 w brzmieniu :
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„§ 1. pkt 4  Załączniki nr 1,2,3 i 6 do uchwały Nr XXIV/130/16 Rady Miasta Wąbrzeźno 

z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie budżetu miasta na 2017 rok, otrzymują brzmienie jak 

załączniki 1,2,3 i 4 do niniejszej uchwały”.

Zaproponowana przez Skarbnika Miasta zmiana została przyjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”.

Uchwała Nr XXVII/147/17 zmieniająca uchwalę w sprawie budżetu miasta na 2017 rok 

została przyjęta jednogłośnie przy 13 glosach „za”. – załącznik nr 7.

Ad 9d

     Przewodniczący Rady pan Radosław Kędzia przekazał, że Rada Miasta Wąbrzeźno w dniu 

30  listopada  2016  r.  podjęła  uchwałę  w  spawie  określenia  zasad  wnoszenia,  cofania 

i  zbywania udziałów i  akcji  w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Wąbrzeźna. 

Dodał,  że w grudniu 2016 roku nastąpiły zmiany ustawy o gospodarce komunalnej, które 

zostały wprowadzone przepisami wprowadzającymi ustawę o zasadach zarządzania mieniem 

państwowym. W związku z powyższym należy obecnie dostosować uchwałę Rady Miasta 

Wąbrzeźno zgodnie ze zmianami wprowadzonymi w ustawie.

Uchwała Nr XXVII/148/17 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, 

cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza 

Wąbrzeźna została przyjęta jednogłośnie przy 13 glosach „za”. –  załącznik nr 8.

Ad 9e

    Przewodniczący Rady pan Radosław Kędzia  poinformował,  że  zgodnie  z  przepisami 

ustawy  o  ochronie  zwierząt  rady  gmin  mają  obowiązek  określenia  w  drodze  uchwały, 

corocznie  do  dnia  31  marca,  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 

zapobiegania  bezdomności  zwierząt.  Zaznaczył,  że  program  został  przekazany  do 

zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii, dzierżawcom lub zarządcom obwodów 

łowieckich  działających  na  obszarze  miasta  Wąbrzeźno  oraz  organizacjom  społecznym, 

których statutowym celem jest ochrona zwierząt.

Uchwała Nr XXVII/149/17 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 
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Wąbrzeźno w 2017 roku została przyjęta jednogłośnie przy 13 glosach „za”. – załącznik 

nr 9.

Ad 9f

    Przewodniczący Rady pan Radosław Kędzia przekazał, że na dzisiejsze obrady zaproszona 

została pani Karolina Karska pełniąca rolę eksperta doradzającego w procesie opracowania 

Program Rewitalizacji Miasta Wąbrzeźno na lata 2016-2023, która przedstawi najważniejsze 

założenia powyższego dokumentu.

   Pan Leszek Kawski poinformował, że Program Rewitalizacji Miasta Wąbrzeźno na lata 

2016-2023  jest  bardzo  ważnym  dla  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno  dokumentem.  Dodał,  że 

powyższy  program  umożliwia  aplikowanie  o  środki  w  ramach  programu  rewitalizacji 

zdegradowanych  obszarów  miejskich.  Zaznaczył,  że  Program  Rewitalizacji  Miasta 

Wąbrzeźna  na  lata  2016-2023  został  poddany  szerokim  konsultacjom  społecznym. 

Założeniem programu było wskazanie przez mieszkańców miasta  problemów społecznych 

występujących w tzw. obszarach zdegradowanych miasta. Należy pamiętać, że tzw. obszar 

zdegradowany miasta, nie dotyczy fizycznej degradacji np. kamienic, budynków lub obiektów 

lecz występujących na powyższym obszarze problemów społecznych. Program Rewitalizacji 

Miasta Wąbrzeźna na lata 2016-2023 ma na celu umożliwienie realizowania na obszarach 

zdegradowanych  tzw.  miękkich  projektów  za  pomocą,  których  ma  nastąpić  aktywizacja 

społeczności  w określonym rejonie  i  określonej  dziedzinie  działalności.  W celu  realizacji 

powyższych  działań  możliwe będzie  otrzymanie  dofinansowania  na  tzw.  twarde  projekty, 

które przyczynią się do osiągnięcia wskaźników pozwalających na podwyższenie aktywizacji 

społecznej danego obszaru objętego programem. 

Następnie pan Radosław Kędzia poprosił panią Karolinę Karską o zabranie głosu. 

     Pani Karolina Kraska poinformowała, że Program Rewitalizacji Miasta Wąbrzeźno na lata 

2016-2023  jest  dokumentem  umożliwiającym  realizację,  w  sposób  uporządkowany, 

określonych w nim działań  rewitalizacyjnych,  mających na  celu  wyprowadzenie  ze  stanu 

kryzysowego obszarów zdegradowanych położonych na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno.

Następnie  pani  Karolina  Kraska  za  pomocą  przygotowanej  prezentacji  multimedialnej 

przedstawiła najważniejsze założenia i cele programu ( załącznik nr ).

    Pan Karol Eichberger ( radny Rady Miasta ) przekazał, że analizując powyższy dokument 

można  zauważyć  wpisane  duże  kwoty  finansowe  w  poszczególnych  rubrykach 

i  zestawieniach  dotyczących  przewidywanych  działań.  Następnie  pan  Karol  Eichberger 
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zapytał  czy  celem  powyższego  programu  jest  pozyskanie  adekwatnych  środków 

zewnętrznych do zadań zawartych w omawianym dokumencie ?.

    Pan  Radosław  Kędzia  zapytał  czy  przygotowując  powyższy  program  tak  dobierano 

wskaźniki aby wytypować konkretny obszar przeznaczony do rewitalizacji ?.

   Pan Leszek Kawski przekazał, że w Programie Rewitalizacji Miasta Wąbrzeźno na lata 

2016-2023  zawarte  zostały  projekty  oszacowane  według  tzw.  kwot  kosztorysowych. 

Przewidywane dofinansowanie na poszczególne zadania kształtuje się na poziomie do 85 % 

wartości przedsięwzięcia. Projekt rewitalizacji Góry Zamkowej stanowi kwotę ponad 8 mln 

zł. W związku z tym, że zadeklarowana kwota dofinansowania na powyższe zadnia kształtuje 

się na poziomie około 2.5 mln zł, należy dokonać modernizacji projektu rewitalizacji Góry 

Zamkowej. Nowy projekt obejmuje zagospodarowanie zieleni przestrzennej, budowę boisk 

sportowych oraz miejsc rekreacyjnych, budowę mostu zwodzonego prowadzącego do ruin 

zamku,  oznaczenie  kostką  klinkerową  zarysu  całego  zamku,  budowę  wieży  widokowej, 

budowę boisk przy plaży oraz budowę ścieżek pieszo-rowerowych. Ponadto projekt obejmuje 

przebudowę amfiteatru wraz z widownią. 

   Pan  Leszek  Kawski  przekazał,  że  powyższe  działania  mają  na  celu  przyciągnięcie 

przedsiębiorców, którzy zainwestują w obszarze objętym rewitalizacją  przyczyniając się do 

osiągnięcie określonych wskaźników wpływających na zwiększenie aktywizacji  społecznej 

w  różnych  obszarach  życie.  Należy  pamiętać,  że  celem  nadrzędnym  jest  osiągnięcie 

w  obszarach  zdegradowanych  wskaźników  umożliwiających  wyprowadzenie  ze  stanu 

kryzysowego rejonów objętych rewitalizacją. 

   Pan  Leszek  Kawski  bardzo  serdecznie  podziękował  wszystkim  pracownikom Urzędu 

Miasta, którzy przyczynili się do przygotowania Programu Rewitalizacji Miasta Wąbrzeźno 

na lata 2016-2023.

   Pan Radosław Kędzia podziękował pani Karolinie Kraska za przedstawione informacje 

dotyczące Program Rewitalizacji Miasta Wąbrzeźno na lata 2016-2023.

Uchwała Nr XXVII/150/17 w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji Miasta 

Wąbrzeźno na lata 2016-2023 została przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”. – 

załącznik nr 10.

Ad 9g
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    Przewodniczący Rady pan Radosław Kędzia przekazał, że projekt uchwały w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Wąbrzeźno oraz warunków i sposobu 

ich  przyznawania  został  szeroko  omówiony  podczas  wspólnego  posiedzenia  wszystkich 

komisji Rady Miasta w dniu 27 marca br.

Następnie  prowadzący  obrady  przekazał,  że  do  projektu  uchwały  należy  wprowadzić 

następujące  zmiany  :  należy  poprawić  treść  podstawy  prawnej  wpisując  prawidłowe 

brzmienie : „Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U.  z  2016 r.  poz.  666 z  późn.  zm.  1)),  art.  72 1 i  4  w związku z art.  91d 

pkt 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (dz.U. z 2016 r. poz. 1379 z późn. 

zm. 2))” Ponadto należy prawidłowo poprawić numerację projektu uchwały zaczynając od § 6 

do § 10.

Wprowadzone poprawki zostały przyjęte jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Uchwała Nr XXVII/151/17 w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych 

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez 

Gminę Miasto Wąbrzeźno oraz warunków i sposobu ich przyznawania została przyjęta 

jednogłośnie przy 13 głosach „za”. – załącznik nr 11.

Ad 9h

    Przewodniczący  Rady  pan  Radosław  Kędzia  oznajmił,  że  następny  projekt  uchwały 

dotyczy dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

wprowadzonego ustawą-Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 

sierpnia 2019 r. 

   Pan Leszek Kawski przekazał, że na poprzedniej XXVI sesji Rada Miasta podjęła uchwalę 

w sprawie projektu dostosowania sieci szkól podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju 

szkolnego. Powyższy projekt uchwały został przekazany w celu zaopiniowania do Kuratora 

Oświaty  oraz  związków  zawodowych.  Dodał,  że  powyższy  projekt  otrzymał  pozytywną 

opinię  Kuratora  Oświaty.  Natomiast  związki  zawodowe  omawiany  projekt  opiniowały 

negatywnie.  Zaznaczył,  że  związki  zawodowe  występuję  w  imieniu  przede  wszystkim 

pracowników gimnazjum i  pragną  bronić  interesu  zatrudnionych  tam nauczycieli.  Jednak 

związki  zawodowe  przedstawiając  swoje  propozycje  rozwiązań  sytuacji  nauczycieli 

zatrudnionych w gimnazjum nie wskazują źródeł ich finansowania. Ponadto przedstawione 
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propozycje  przez  związki  zawodowe  nie  rozwiązuję  kwestii  prawdopodobnych  zwolnień 

z pracy nauczycieli gimnazjum w związku z wdrożeniem reformy oświaty. Należy pamiętać, 

że połączenie Szkoły Podstawowej Nr 2 z Gimnazjum nr 1 nie spowoduje zwiększenia liczby 

uczniów i tym samy zwiększenia liczby godzi nauczania i etatów dla nauczycieli. 

Następnie  pan  Leszek  Kawski  oznajmił,  że  obecnie  strona  rządowa  toczy  intensywne 

rozmowy  w  przedmiocie  wypracowania  nowego  systemu  finansowania  oświaty. 

Proponowane przez stronę rządową rozwiązania preferują w zdecydowanej większości mała 

środowiska szkolne. Strona rządowa na subwencję oświatową przeznacza kwotę 42 mln zł. 

Subwencja będzie podzielona na oddziały oraz uczniów. 

     Pan Leszek Kawski  oświadczył,  że  jeżeli  powyższe propozycje zostaną przez stronę 

rządową wprowadzone to będzie wnioskował do radnych Rady Miasta Wąbrzeźno o zmianę 

uchwały w sprawie  dostosowania  sieci  szkół  i  wprowadzenie  w Wąbrzeźnie  trzech szkół 

podstawowych.

    Pan Radosław Kędzia przekazał, że w pismach otrzymanych od związków zawodowych 

można przeczytać iż Rada Miasta Wąbrzeźno podejmując uchwałę w sprawie dostosowania 

sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju  szkolnego  przyczynia  się  do 

zwolnień nauczycieli. Dodał, że powyższe stwierdzenie jest bardzo krzywdzące dla radnych. 

Ponadto  radni  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  mają  obowiązek  podjąć  uchwałę  w  sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego ponieważ 

w  przypadku  nie  podjęcia  uchwały  zrobi  to  Kurator  Oświaty  w  drodze  zarządzenia 

zastępczego. 

   Pan Leszek Kawski poinformował, że decyzja o likwidacji gimnazjów podjęta została przez 

obecny  rząd  RP.  Zaznaczył,  że  rady  gminy  zobowiązane  zostały  do  podjęcia  uchwał 

w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju 

szkolnego. Dodał, że powyższa uchwała musi posiadać pozytywną opinię Kuratora Oświaty, 

który w imieniu strony rządowej akceptuje daną sieć szkół. W związku z powyższym rady 

gmin podejmując powyższe uchwały wykonują nakazany prawem obowiązek.

Uchwała Nr XXVII/152/17 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą-Prawo oświatowe, na 

okres od dnia 1 września 2017 t. do 31 sierpnia 2019 r. została przyjęta jednogłośnie przy 

13 głosach „za”. – załącznik nr 12.

Ad 9i

Strona 12 z 14



Przewodniczący  Rady  pan  Radosław  Kędzia  przekazał,  że  projekt  uchwały  w  sprawie 

ustalenia kryteriów drugiego etapu rekrutacji, liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich określenia w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych i klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Miasto Wąbrzeźno określa w sposób jasny kryteria  rekrutacji  przedstawione 

w punktach. Dodał, że w załącznikach do powyższego projektu uchwały znajdują się zawarte 

w  tabelach  kryteria  przyjęcia  do  oddziałów  przedszkolnych  oraz  klas  pierwszych  szkół 

podstawowych.

Uchwała Nr XXVII/153/17 w sprawie ustalenia kryteriów drugiego etapu rekrutacji, 

liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich 

określenia w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych i klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Wąbrzeźno została przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”. – załącznik nr 13.

Ad 10

   Przewodniczący  Rady  pan  Radosław  Kędzia  przekazał,  że  wszyscy  radni  otrzymali 

sprawozdanie  za  2016  rok  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 

w Wąbrzeźnie (załącznik nr 14).  Następnie pan Radosław Kędzia zapytał  czy radni  mają 

pytania  lub  uwagi  do  powyższego  sprawozdania.  Wobec  braku  pytań  przewodniczący 

oznajmił, że uznaje iż radni Rady Miasta Wąbrzeźno sprawozdanie z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąbrzeźnie przyjęli.

Ad 11.

     Przewodniczący Rady pan  Radosław Kędzia  przekazał,  że  wszyscy radni  otrzymali 

sprawozdanie rzeczowo-finansowe za 2016 rok z wykonania przez gminę zadań z zakresu 

wsparcia  rodziny  i  systemu  pieczy  zastępczej  (załącznik  nr15).  Następnie  pan  Radosław 

Kędzia zapytał czy radni mają pytania lub uwagi do powyższego sprawozdania. Wobec braku 

pytań przewodniczący oznajmił, że uznaje iż radni Rady Miasta Wąbrzeźno sprawozdanie 

rzeczowo-finansowe za 2016 rok z wykonania przez gminę zadań z zakresu wsparcia rodziny 

i systemu pieczy zastępczej przyjęli.
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Ad 12

   Pan Leszek Kawski odnosząc się do interpelacji pani Eleonory Orczykowskiej dotyczącej 

zamontowania lampy oświetleniowej u szczytu bloku Sienkiewicza 5 i Niedziałkowskiego 3 

oznajmił, że sprawdzi możliwość montażu nowego punktu świetlnego.

    Odnosząc się do interpelacji dotyczącej wysypania żwirem odcinka drogi za budynkiem 

BGŻ przy ul.  1 Maja oznajmił,  że  podejmie rozmowy z przedsiębiorcami korzystającymi 

z powyższego odcinka drogi w celu ustalenia wspólnych działań zmierzających do poprawy 

stanu przedmiotowego gruntu.

    Odnosząc  się  do  interpelacji  złożonej  przez  pana  Radosława  Kędzię  dotyczącej 

wyremontowania  wiaty  autobusowej  przy  ul.  Kętrzyńskiego  oznajmił,  że  zweryfikuje 

powyższą możliwość.

   Odnosząc się do interpelacji dotyczącej  podjęcie działań mających na celu ograniczenie 

prędkości dla poruszających się ulicą Topolową pojazdów przekazał, że nie otrzymał nigdy 

sygnałów w przedmiocie zagrożenia pojazdami poruszającymi się z nadmierną prędkością.

Ad 13

   Pan Radosław Kędzia  zapytał  Burmistrza Wąbrzeźna w jaki  sposób będzie przebiegał 

zaplanowany w dniu 31 marca br., przez nauczycieli przedszkola oraz gimnazjum strajk ?.

   Pani Marzanna Wilkosz dyrektor Przedszkola Miejskiego „Bajka” przekazała, że wszystkie 

dzieci  znajdujące  się  w  palcówce  w  czasie  strajku  będą  objęte  opieką  nauczycieli  oraz 

otrzymają pełne wyżywienie.

   Pan Leszek Kawski przekazał, że uczniowie Gimnazjum nr 1, którzy w dniu 31 marca br., 

przyjdą do szkoły będą pod nadzorem i opieką nauczycieli oraz wychowawców.

Ad 13

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  pan  Radosław  Kędzia 

zamknął XXVII sesję Rady Miasta.

Protokół sporządził :

Jarosław Niedbała
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